
ШАНОВНІ ВИБОРЦІ! 

Від щирого серця дякую 

кожному, хто віддав свій 

голос на виборах, що 

відбулися 25 жовтня 2020 

року, за мене як кандидата в 

депутати Полтавської 

обласної ради від 

Всеукраїнського об’єднання 

«Батьківщина» 

Я  намагаюся постійно 

підтримувати тих, хто разом 

зі мною та моєю командою 

прагне зробити свій край 

процвітаючим та успішним, 

тільки спільно ми  збудуємо 

сильну і незалежну  країну. 

Одним із найбільш 

важливих пріоритоетів у своїй роботі є підтримка виборчого округу від якого 

мене обрано депутатом. 

РОБОТА НА ОКРУЗІ! 

Прийом громадян з 

особистих питань – одне з 

головних завдань депутата 

і керуючись цим 

принципом я планую свою 

депутатську роботу. Тому 

важливою складовою у 

здійсненні депутатської 

діяльності вважаю роботу 

з людьми, та 

забезпечення 

своєчасного вирішення 

звернень і скарг 

громадян. 

Мною, як 

депутатом, постійно 



здійснюється прийом громадян у приймальні за адресою: с. Ланна вул. Миру 5, 

а також з метою покращення роботи з виборцями, місті Карлівка відкрита 

громадська приймальня за адресою: пров. Спартака, 1. Важливим є і виїздні 

прийоми, що регулярно проводяться у різних неселених пунктах округу. За 

перший рік цієї каденції, до мене як депутата Полтавської обласної ради, 

надійшло 76 звернень громадян, на кожне з яких надана відповідь. 

 

СУЧАСНА 

МЕДИЦИНА МОЖЕ 

БУТИ ДОСТУПНОЮ 

І НА СЕЛІ! 

Одним із 

пріоритетних напрямків у 

моїй депутатській 

діяльності є підтримка 

медицини. Саме тому  на 

зустрічі з виборцями у с. 

Климівка я повідомив 

жителів села, що 

прикладу максимум 

зусиль,для того щоб у 

місцевій амбулаторії 

з’явився сучасний 

аналізатор крові. Це дасть 

змогу місцевим 

мешканцям на місці 

робити найнеобхідніші 

аналізи та не витрачати час на поїздку до іншого мед. закладу. Кошти на 

придбання аналізатора були виділені із фонду розвитку територій в сумі - 210 

тисяч гривень. Зараз цей аналізатор вже знаходиться у Климівській амбулаторії 

і з дня на день буде включений в роботу. 

Із депутатського фонду для надання одноразової грошової допомоги 

малозахищеним громадянам було виділено 98 тисяч гривень, а також залучено 

ще 14 тисяч гривень, із обласного бюджету для надання допомоги на лікування. 

Завдяки відповідальній роботі депутатського корпусу та керівництва 

Ланнівської сільської ради 29 осіб отримали одноразову громову допомогу на 

лікування  в загальній сумі 145 тисяч гривень (Програма підтримки мешканців 

громади, які мають онкологічні захворювання). Мешканці м. Карлівка було 

виділено 60 тисяч гривень для проведення досить складної операції. ЗСпільно 

із генеральним директором Ланнівської агропромислоової групи Олександром 

Тимохою дял 100 жителів Ланнівської громади, що є членами громадської 

організації «Люди з інвалідністю «Ланна. Безмежність»» виділили продуктові 

набори, що були вручені до «Міжнародного Дня Людей з інвалідністю». 



РОЗВИТОК ТА ПІДТРИМКА КУЛЬТУРИ! 

Постійно підтримуючи сферу культури я, як депутат Полтавської обласної 

ради направив 50 тисяч гривень на відновлення танцювального залу у с. 

Федорівка та проведення там ремонтних робіт. Я вважаю, що у кожному 

населеному пункті будь якої громади повинні діяти позашкільні гуртки, де діти 

зможуть отримати додаткові навички та вміння. Також направив 100 тисяч 

гривень із Фонду розвитку на придбання музичної апаратури для 

Нижньоланнівського будинку культури. 

Для того аби населені пункти Ланівської громади зробити 

привабливішими, спільно із сільським головою Костянтином Удовиченко було 

вирішено встановити у 

Ланній та Нижній Ланні 

стелли «Я люблю своє 

село». На реалізацію цих 

заходів направив 

відповідно 190 та 50 

тисяч гривень із Фонду 

розвитку територій. 

Кожного року на 

Ланнівщині відзначають 

найважливіші державні та 

міжнародні свята –  День 

Незалежності, День Конституції, Міжнародний День захисту дітей, 

Міжнародний жіночий день і т. д. Спільно із генеральним директором 

підприємств Ланнівської Агропромислової групи Олександром Тимохою 

постійно надаємо спонсорську допомогу на організацію та проведення цих свят.  

КОЖНІЙ ГРОМАДІ - ЯКІСНА ОСВІТА 

Постійну підтримку відчувають і навчальні заклади. На Свято Першого 

вересня, за обласною акцією «Школярик», цього року учні перших класів 

Карлівської, Маритинівської та Ланнівської громад отримали найнеобхідніше 

шкільне приладдя. Загалом було придбано та передано першокласникам 339 

подарункові набори. 

Кращі учні 

загальноосвітніх шкіл 

трьох громад вже 

п’ятий рік поспіль 

отримують дипломи 

щорічної іменної 

премії «Жайвір». У 

2021 році відзнаки та 

грошові премії було 

вручено 24 учням. 



В ЗДОРОВОМУ ТІЛІ – ЗДОРОВИЙ ДУХ!  

Вважаю дуже важливим питання розвитку спорту на селі. За моєї 

ініціативи розпочато будівництво спортивного майданчика із антивандальними 

тренажерами у с. Верхня Ланна, на що було спрямовано 200 тисяч гривень із 

Фонду розвитку територій.  

У 2021 році за моєї підтримки проведено відкриті змагання з пляжного 

волейболу та футболу на кубок депутата обласної ради. У цих змаганнях 

прийняли участь 16 команд Ланнівської, Карлівської, Мартинівської громад, а 

також були гості із Красноградського району та Дніпропетровської області. 



Окремо хочеться відмітити спортсменів гирьовиків, що представляють 

Ланнівську та Карлівську громади на міжнародних та всеукраїнських 

змаганнях. Завдяки 

наполегливим 

тренуванням та 100 

відсотковій  віддачі наші 

гирьовики вперше цього 

року зайняли призові 

місця на Чемпіонаті 

Світу та Чемпіонаті 

Європи з гирьового 

спорту, що проходив у 

Литві, та змогли 

перемогти збірну 

команду Росії. Для 

участі цих змаганнях, та участі у Чемпіонаті Світу з гирьового спорту, що 

проходив у жовтні цього року у Празі спільно із сільською радою для потреб 

гирьовиків було виділено понад 140 тисяч гривень. Проте тільки фінансування 

поїздок не забезпечить постійне покращення результатів, адже для цього 

потрібно створити і комфортні умови для тренувань. Саме тому як депутат 

обласної ради та керівник агропомислової групи направив 46 тисяч  гривень на 

придбання гребневого тренажера для секції гирьовго спорту у с. Климівка. 

Спільно із сільським головою сприяємо проведення ремонту у цьому ж залі. 



БЕЗПЕКА ТА ЗВ’ЯЗОК. 

Так склалося, що 

Ланнівська територіальна 

громада географічно 

знаходиться на перетині 

кількох шляхів сполучення. 

Через її територію 

проходить залізнця, 

автомобільні шляхи 

сполучають Ланнівщину із 

Красноградським районом 

та Зачечепилівькою 

гомадою, маємо сполучення 

із Карлівкою та 

Мартинівської громадою. 

Саме в такій ситуації важливим є свторення бежпечних умов у громаді. Тож у 

У 2021 році спрямував 200 тисяч гривень на реалізацію програми «Безпечна 

громада». Кошти направлені на придбання та встановлення камер зовнішнього 

відеоспостереження у с. Федорівка. Вважаю, що саме профілактика та 

попередження порушень громадського порядку є важливішим ніж подолання їх 

наслідків. 

БЛАГОУСТРІЙ ГРОМАД 

В рамках акції «За чисте довкілля Карлівщини» за моєї ініціативи, цього 

року понад 6000 домогосподарств Ланнівської, Мартинівської та Карлівської 

територіальних громад отримали безкоштовно вапно. Проведення суботників 

та толок для наведення ладу біля водойм, у пакрах, поряд із найважливішими 

об’єктами інфраструктури є звичним явищем у Ланнівській громаді. Для іх 

проведення, як керівник підприємства залучаю необхідну техніку. Цього року 

комунальні господарства Ланнівської громади з допомогою базових 

підприємств провели значний обсяг робіт із розчищення лісопосадок поблизу 

автомобільних доріг. Основною метою проведення таких заходів є 

стимулювання людей до спільної роботи, адже тільки разом можна зробити свій 

край чистішим та охайнішим, і подібні речі, вважаю, потрібно починати із 

простого. 

Наприкінці вересня 2021 року у с. Коржиха Ланнівської громади сталася 

пожежа. Вогнем було знищено 6 осель. Ці сім’ї  буквально залишилися без 

нічого. Прагнучи підтримати постраждалих, як керівник агропромислової 

групи, спільно із генеральним директором Олександром Тимохою вирішили 

надати кожній родині фінансову підтримку. Також мною, як депутатом було 

організовано додатковий збір коштів для потерпілих. Дякую всім небайдужим 

землякам, що відгукнулися на це прохання. 



У відповідь на зверенння карлівчан виділив 80 тисяч гривень на  

проведення ремонту тротуару у м. Карлівка по вул. Гурамішвілі. 

. 

ПІДВОДЯЧИ ПІДСУМКИ звітного періоду, можу стверджувати, що моя 

діяльність була насиченою та охоплювала різні напрямки життя виборців, а 

також складалася зі справ, які були направлені для реалізацію конкретних 

проблем. Проте, ще залишається безліч питань які потребують нагального 

вирішення. Досить болючим для мешканців Ланнівської громади залишається 

питання відновлення шляхів сполучення між населеними пунктами. У 

наступному році прикладу максимум зусиль, для вирішення даної проблеми. 

Усі зазначені факти та реалізовані справи депутата – лише частка того, що 

вдалося зробити цей рік. Щиро вдячний за тісну співпрацю і допомогу у 

вирішенні питань життєдіяльності громади генеральному директору базових 

господарств Олександру Тимосі, адже саме завдяки його підтримці протягом 

року вдавалося оперативно та швидко вирішувати нагальні проблеми - надання 

техніки для допомоги комунальним підприємствам, відновлення водогонів, 

ямковий ремонт найбільш проблемних ділянок доріг у громаді, залучення 

колективів господарств до проведення толок і т.д., голові Полтавської обласної 

ради Олександру Біленькому за підтримку моїх звернень, Сергію Бєлашову - 

голові фракції Всеукраїнського об’єднання «Батьківщина» у Полтавські 

обласній раді та керівникам обласного осередку ВО «Батьківщина», адже саме 

представники цієї політичої сили на всіх рівнях: від місцевого самоврядування 

до Верховної Ради України постійно піднімають питання необгрунтованих 



високих тарифів на комунальні послуги, а також прикладають максимум зусиль 

для захисту інтересів українських аграріїв. Висловлюю подяку голові 

Ланнівської сільської ради Костянтину Удовиченку постійну за тісну 

співпрацю та злагоджену роботу. Депутатському корпусу Ланнівської сільської 

ради за прийняті рішення на користь громади та можливість залучити кошти із 

Фонду розвитку територій та направити їх на реалізації тих питань, що 

потребвали вирішення. 

І особлива подяка усім мешканцям громад мого виборчого округу за 

підтримку та віру в те, що спільними зусиллями ми зможемо зробити наше 

життя кращим. 

 

Депутат Полтавської обласної ради 8 скликання Юрій ТИМОХА 


